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To: Yngvild Schei <yngvild.schei@gmail.com>, eirik@sordahl.no, olundeby@online.no, marteguro@gmail.com,
bente@siljander.no, mettekostvik@gmail.com, jorrek@gmail.com, oddbjorn.kvammen@halliburton.com, "Cox, David"
<david.cox@volleyball.no>, rebekkabahr@hotmail.com, geir.eithun@gmail.com, bendikhuus@hotmail.com
Cc: "Gjerstadberget, Kristian" <Kristian.Gjerstadberget@volleyball.no>, Lise Fischaa <lise.fischaa@gmail.com>,
Oddbjørn Granlund <oddbjorn.granlund@ramirent.no>, "Sønstebø, Anders" <Anders.Sonstebo@ssb.no>

Kjære forbundsstyre og generalsekretær,

Jeg håper hver enkelt av dere tar dere tid til å lese dette. Som dere vet gikk det i forkant av tinget et varsel til NIF.
Under ser dere hva som ble sendt inn, og NIF sitt svar. 

 Dere ser av svaret vi fikk fra NIF, som er det eneste vi har fått i skrivende stund, at vi ble anbefalt å ta opp utsettelse
med tinget. Vi fikk først vite at de hadde avvist varselet da innkallingen til ekstraordinært ting kom i går.

Vi står for det vi har sendt inn og tror det er viktig med mest mulig åpenhet om innholdet. Målet med å sende dette til
dere er både å åpne opp for dialog, men også å unngå at det sprer seg et inntrykk av at enkeltpersoner har en
agenda eller er ute etter posisjon. Om vi var ute etter posisjon ville dette vært en utrolig dårlig strategi, siden vi vet at
det vi har gjort gjør oss omstridt. (Det ville også vært rart av flere av oss å takke nei til valgkomiteens forespørsler). 

Ingen av oss har noen andre hensikter enn at vi er alvorlig bekymra for en utvikling som har vært over flere år. Vi gjør
ikke dette for å ødelegge, men fordi vi synes ting har bært i feil retning lenge. Som dere vil se handler ikke dette
varselet bare om ett enkelt tingvedtak, eller en form for regnskapsføring. Det handler samlet sett om en ukultur der
mangel på kommunikasjon og ydmykhet i møte med kritiske spørsmål har pågått i flere år, i tillegg til det som kom
frem i tingpapirene fra kontrollorganene (som i seg selv er alvorlig nok). Jeg håper innsikt i varselet synliggjør for dere
hvor problemene ligger sett utenfra. 

Siden det er viktig å formidle at vi ser dette som et ledelsesproblem, og ikke et administrativt problem, står GS i kopi
også. Vi ønsker gjennomsiktighet på alle nivåer. Lovutvalget og kontrollkomite var derfor for øvrig løpende orientert
før tinget. 

I lys av det som fremgår i varselet og at flertallet ønsket mer tid og et fysisk møte for nytt ting, håper jeg dere ser hvor
uheldig det kan tolkes at det nå kalles inn til et ekstraordinært nytt teams-ting på kort varsel. 
Jeg har forståelse for at styret ønsker bekreftelse på at dere har tillit. Men for mange fremstår dessverre dette som en
provokasjon. Tinget har alt sagt fra at flertallet ønsker at disse spørsmålene skal diskuteres ordentlig på et fysisk
møte, med god tid på forhånd. Det gjelder selv om det «bare» er snakk om valg og regnskap på det ekstraordinære
tinget: Dette er jo i praksis de to største spørsmålene oppi alt dette. Å kalle inn til et ekstraordinært ting på teams
første uka i fellesferien fremstår nok dessverre for mange som nok et tegn på at man ikke helt evner å lese de
signalene organisasjonen sender. Det skapes med denne timingen også fort et inntrykk av at man fra sentralt hold vil
at dette skal forbigås i stillhet. 

Det er ekstremt uheldig at det kan stilles spørsmål som dette nå hvis vi skal ha et godt grunnlag for å komme samlet
videre, og jeg tror det kan hefte ved styret i fremtiden. Jeg benytter derfor anledningen til å sterkt oppfordre styret til å
vurdere hvorvidt det er mer fornuftig å utsette til man kan fysisk møtes slik tinget signaliserte et ønske om, f eks i
august. Jeg oppfordrer styret til å stå i situasjonen frem til da slik dere er valgt til. Utover dette innspillet håper jeg det
er nyttig for styrets arbeid fremover å få innsikt i varselet. 

Vi vil alle det samme, nemlig at klubbene våre skal ha best mulig forutsetninger for å spre volleyballglede. Spør om
noe er uklart! 

Mvh
Marlene Persson
[Quoted text hidden]
-- 
Mvh
Marlene Persson
Tlf: 93254454
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